
 

Dz-07.0021.1.29.2017  

Protokół nr 91/2017 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 14 listopada 2017 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 17.00, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych 

decyzji, przewodniczący otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 7 listopada 2017 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zaplanowanej na dzień 

21 listopada 2017 r. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zaplanowaną na dzień 21 listopada 2017 r. 

4. Korespondencja, sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 90. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 7 listopada 2017 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zwołanej na 

dzień 21 listopada 2017 r., po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Mirowskiej w Krakowie (ML-02.7123.740.2017.AJ z dnia 

12.10.2017), przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa (druk 

nr 354) przedstawił Szczęsny Filipiak. Wobec braku możliwości zapoznania się z protokołem 

z wizji lokalowej, przewodniczący zaproponował odstąpienie od opiniowania projektu. 

Propozycja przewodniczącego została przyjęta przez aklamację. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o budowę progów zwalniających przed przejściami dla 

pieszych przy przystanku „Przegon”, przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Porządku 

i Mieszkalnictwa (druk nr 355), zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali 

Magdalena Mardyła i Szczęsny Filipiak. W wyniku dyskusji zdecydowano o przygotowaniu 

poprawki do projektu, następującej treści: 

Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie wniosku o budowę progów wyspowych na al. Focha przed przejściem dla pieszych 

przy przystanku „Przegon” w obu kierunkach. 

Paragraf 1 uchwały otrzymuje brzmienie: 

Wnioskuje się o zamontowanie progów wyspowych na al. Focha przed przejściem dla pieszych 

przy przystanku „Przegon” w obu kierunkach. 

 



W uzasadnieniu dopisuje się kolejny akapit, w brzmieniu: 

Przejście dla pieszych znajduje się w bezpośrednim sąsiedztwie przedszkola i szkoły 

podstawowej. 

Poprawka została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Pozytywna opinia do projektu została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Armii Krajowej – Piastowska” (pismo znak: BP-03.6721.301.102. 

2017.AWA z dnia 16.10.2017), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego 

i Architektury (druk nr 356), zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali Marek 

Golonka i Szczęsny Filipiak. W wyniku dyskusji zdecydowano o przygotowaniu poprawki, 

w brzmieniu: 

W § 1 pkt 1) uchwały w miejsce słów: „30% powierzchni zabudowy” wpisuje się słowa: „30% 

powierzchni użytkowej”. 

Poprawka została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Pozytywna opinia do projektu została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Dolina Rudawy” (pismo znak: BP-02.6721.301.102. 2017.AWA 

z dnia 16.10.2017), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 356), zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie oceny stanu nawierzchni ul. Księcia Józefa, przygotowany przez 

Komisję Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 358), zreferował 

Szczęsny Filipiak. Zaproponował on przygotowanie poprawki do projektu, w myśl której 

zmienia się treść pierwszego akapitu uzasadnienia na następującą: 

Ulica Księcia Józefa stanowi jedną z głównych arterii komunikacyjnych łączących centrum 

z obrzeżami Krakowa, a ponadto jest jedną z najważniejszych dróg prowadzących do 

podkrakowskiego lotniska w Balicach. W związku z intensywną eksploatacją nawierzchnia 

ulicy ulega szybkiemu zużyciu. 

Poprawka została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Pozytywna opinia do projektu została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie informacji o działaniach jednostek miejskich, odnoszących się do 

Dzielnicy VII Zwierzyniec, przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych (druk nr 359), zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd dwóch 

projektów uchwał, które zostaną wprowadzone do porządku obrad sesji, zaplanowanej na 

21 listopada 2017 r. 

Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Komisji Kultury, Informacji i Kontaktów 

z Mieszkańcami Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 

5 głosami za (druk nr 360). 



Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 

5 głosami za (druk nr 361). 

Z inicjatywy Jana Dziury-Bartkiewicza Zarząd przygotował projekt uchwały w sprawie 

wniosku dotyczącego rozwiązań ruchu komunikacyjnego na ul. Powstania Styczniowego 

w Krakowie, który również zostanie zgłoszony do porządku obrad sesji rady w dniu 

21 listopada 2017. W dyskusji na temat projektu udział wzięli: Jan Dziura-Bartkiewicz, 

Szczęsny Filipiak i Magdalena Mardyła. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za 

(druk nr 362). 

Ponadto Zarząd jednomyślnie – 4 głosami za, uchwalił wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia projektowanych działek 

nr 550/2/B, 550/2/C, 550/2/D, 550/2/E, 550/2/F, obręb 21, jednostka ewidencyjna Krowodrza 

przy ul. Sokolej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.6.2017 z dnia 25.09.2017), 

przygotowanego przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 347), który 

uprzednio został odesłany do projektodawcy. 

Ad. 4. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 informacja Zarządu Zieleni Miejskiej spotkania w dniu 16.11.2017 poświęconego 

projektowi „Ogrody Krakowian” – przyjęto do wiadomości, informacja została przekazana 

wszystkim członkom Rady, 

 pismo grupy mieszkańców działających w celu realizacji budownictwa społecznego – 

przyjęto do wiadomości,  

Przewodniczący poinformował, że w dniu 17.11.2017 w Biurze Planowania Przestrzennego 

UMK odbędzie się spotkanie dotyczące rozwiązań komunikacyjnych w projekcie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Strzelnica-Sikornik”, w związku ze sposobem 

rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu planu podczas wyłożenia do publicznego wglądu. 

Omówione zostały również zakupy wyposażenia siedziby Rady Dzielnicy. Zdecydowano 

o zakupie grzejnika elektrycznego, skrzynki na listy i lampy zewnętrznej. 

Ad. 5. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 19.10 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                         

            

      Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 


